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Zápisnica č. 3/2025 
 

z konferencie UOO STU konanej dňa 13.2.2025 na  

Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave 
 

Prítomní: Podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Hostia: 

Ing. Pavel Ondek – predseda OZ PŠaV 

prof. Ing. Miroslav Habán, PhD. – predseda združenia VŠ a PRO 

Ing. Božena Baďanská – samostatná referentka združenia VŠ a PRO 

Eva Čahojová – sekretárka predsedu OZ PŠaV 

prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD. - prodekan FChPT STU 

doc. Ing. Mikuláš Bittera, PhD. - kvestor STU 

doc. Ing. Jozef Bílik, PhD.- predseda ZR MTF STU 

MUDr. Alexander Kurtanský - predseda RPOO UK 
 
Program: 

1. Otvorenie, privítanie hostí  

2. Schválenie programu konferencie, voľba pracovného predsedníctva, mandátovej komisie a 

návrhovej komisie 

3. Vystúpenie hostí 

4. Správa o plnení rozhodnutí minulej konferencie UOO STU a o činnosti výboru UOO STU za 

rok 2024. Programové ciele UOO STU na rok 2025 

5. Správa o hospodárení výboru UOO STU za rok 2024 a návrh rozpočtu na rok 2025 

6. Správa revíznej komisie UOO STU za rok 2024 

7. Diskusia k predloženým materiálom 

8. Správa mandátovej komisie 

9. Rôzne 

10. Návrh a schválenie rozhodnutí 

11. Záver 
 
 
1. Otvorenie, privítanie hostí 

Konferenciu viedol doc. A. Ház, predseda výboru FOO FChPT, ktorý v úvode privítal prítomných 

delegátov a hostí. Slovo odovzdal prodekanovi FChPT prof. Ing. Miloslavovi Drtilovi, PhD., ktorý sa 

poďakoval za pozvanie a privítal na pôde fakulty delegátov a hostí konferencie, konštatoval pokles 

záujmu o štúdium technických vied. Vyzdvihol dobré vzťahy a komunikáciu vedenia fakulty 

s odbormi, odborárom zaželal úspešné rokovanie a spoluprácu s vyššími orgánmi. 

 

 

2. Schválenie programu konferencie, mandátovej komisie a návrhovej komisie 

A. Ház predniesol návrh programu konferencie a návrhy pracovných komisií. Delegáti dostali návrh 

programu konferencie vopred v elektronickej a písomnej podobe. 

Program konferencie bol prítomnými delegátmi jednomyseľne schválený. 
Pracovné komisie boli jednomyseľne schválené podľa predloženého návrhu nasledovne: 
 

Pracovné predsedníctvo - A. Ujhelyiová, M. Štujber, A. Ház 

Predsednícky stôl – P. Ondek, M. Habán, O. Moravčík, A. Ujhelyiová, A. Gatial, A. Ház 
Predsedajúci – A. Ház 
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Mandátová komisia – K. Minarovičová, A. Červeňan, M. Hadvinová 
Návrhová komisia – A. Kozáková, I. Součková, D. Berkeš 
Zapisovateľ – M. Florovič 
 
 
3. Vystúpenie hostí 

3.1. Predseda OZ PŠaV P. Ondek vo svojom vystúpení vyzdvihol silnú odborársku základňu na 

STU, ako aj dobrú spoluprácu vedenia STU s odborovou organizáciou. Kolektívna zmluva vyššieho 

stupňa nebola zatiaľ podpísaná, svoj podiel na tom mali ZMOS a VÚC z dôvodu nedostatku 

prostriedkov spôsobeným zmenou výberu podielových daní. V súčasnosti je možné počítať s 

predloženým návrhom KZVS, ktorá zahŕňa odmenu 800,- Eur pre všetkých zamestnancov školstva vo 

výplatnom termíne za máj 2025. Rokuje sa o navýšení platov od septembra 2025 o 7 % a od januára 

2026 o ďalších 7 %. Neustále sa vyjednáva o zvyšovaní platov pre nepedagogických zamestnancov. 

OZPŠaV sa snaží dostať nepedagogických zamestnancov v školstve spod spoločnej mzdovej tabuľky 

od ostatných zamestnancov v štátnej a verejnej správe pod gesciu MŠVVaM. Pokiaľ sa nestretne 

koaličná rada do 28.2.2025 a rokovania s vládou budú neúspešné, hrozí štrajk. Pripravuje sa 

novelizácia vysokoškolského zákona, ktorá by mala zlepšiť pomery zamestnancov v školstve, 

nakoľko je to potrebné pre rozvoj Slovenska. 

3.2. Ďalším vystupujúcim bol predseda Združenia vysokých škôl a priamo riadených organizácií a 

podpredseda OZ PŠaV M. Habán, ktorý pozdravil delegátov konferencie, prezentoval činnosť 

ZVŠaPRO za rok 2024, ako aj program a ciele na rok 2025, vyzdvihol dôležitosť získavania nových 

členov, protestné zhromaždenie 15.6.2022 a čierny deň 27.11.2024. OZPŠaV pripravili nové benefity 

v podobe projektu Odbory Plus zahŕňajúce bezúročné pôžičky a využitie karty MultiSport. Konal sa 

3. ročník celoslovenského bowlingového turnaja o Pohár predsedu 21.11.2024 vo Zvolene, pripravuje 

sa letný detský tábor 2.7.-8.7.2025 v Kežmarských Žľaboch. 
 
 
4. Správa o plnení rozhodnutí minulej konferencie UOO STU a o činnosti výboru UOO STU za 

rok 2024. Programové ciele UOO STU na rok 2025 

Správu o plnení rozhodnutí minulej konferencie UOO STU predložila predsedníčka výboru UOO A. 

Ujhelyiová. Zhodnotila činnosť Univerzitnej odborovej organizácie STU v období od minuloročnej 

konferencie, vyzdvihla dosiahnuté výsledky (viď príloha č. 1). Predstavila návrh programových 

cieľov UOO STU na rok 2025 (viď príloha č. 2). 
 
 
5. Správa o hospodárení výboru UOO za rok 2024 a návrh rozpočtu na rok 2025 

Hospodárka UOO STU N. Hrašková pripravila správu o hospodárení za rok 2024, ako aj návrh 

rozpočtu na rok 2025. 
 
 
6. Správa revíznej komisie UOO za rok 2024 

Predsedníčka revíznej komisie I. Čačková a členka revíznej komisie UOO STU V. Slivková 

vypracovali správu za rok 2024. Výsledkom kontroly je, že všetky príslušné záznamy a dokumenty 

sú v súlade s predkladanou správou o hospodárení. 
 
 
7. Diskusia k predloženým materiálom 

K predloženým príspevkom a materiálom neboli vznesené žiadne pripomienky. 
 
 
8. Správa mandátovej komisie UOO 

Správu mandátovej komisie predniesla M. Hadvinová. V správe konštatovala, že na konferencii UOO 

STU bolo prítomných 50 zo 52 delegátov, čo je 96,2 % účasť. Na konferencií sa zúčastnilo 9 hostí. 

Konferencia bola uznášania schopná. 
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9. Rôzne 

V rôznom vystúpil kvestor STU doc. M. Bittera, ktorý pozdravil delegátov konferencie od vedenia 

STU. Vyzdvihol spoluprácu vedenia STU s odborovou organizáciou, zvyšovanie sociálnych benefitov 

pre zamestnancov. Načrtol zmenu hodnotiacich parametrov výkonov, ako aj možnosti ďalšieho 

dialógu pre uzavretie KZ STU na roky 2025-2026. 

 

V rámci všeobecnej diskusie J. Bílik a A. Kurtanský pozdravili účastníkov konferencie a vyzdvihli 

medzifakultnú a medziuniverzitnú spoluprácu. V. Illeová sa prihovorila za efektívnejšiu distribúciu 

digitálnych členských preukazov. A. Ház vyzdvihol silu odborov ako skupinovej organizácie, 

potrebné je robiť osvetu, aby sa členovia aktívnejšie zapájali do diania v odboroch, A. Ujhelyiová 

v tejto súvislosti zdôraznila potrebu prijímania nových mladých členov do odborov. 
 
 
10. Návrh rozhodnutí 

A. Kozáková v mene návrhovej komisie predložila návrh rozhodnutí konferencie UOO STU. 

Konferencia tieto uznesenia jednomyseľne schválila (viď. príloha č. 3). 

 

 

11. Záver 

Predsedníčka UOO STU A. Ujhelyiová poďakovala delegátom a  h o s ť o m  za príspevky do 

diskusie a  V e d e n i u  S T U  z a  d o b r ú  a  k o r e k t n ú  s p o l u p r á c u . Predsedajúci A. Ház 

konferenciu UOO STU ukončil. 
 
 

 

 

Zapísal: M. Florovič      A. Ujhelyiová  
tajomník UOO STU               predsedníčka výboru UOO 
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Príloha č. 1 

 

Správa o plnení rozhodnutí minulej konferencie UOO STU a o činnosti výboru 

UOO STU za rok 2024 

Minulá konferencia UOO STU, ktorá sa konala 6.2.2024, zhodnotila prechádzajúce obdobie, schválila 

Programové ciele a rozpočet UOO STU na rok 2024. Uložila výboru UOO STU zabezpečiť plnenie 

Programových cieľov na rok 2024. Predkladaná správa zahŕňa informácie o plnení Programových cieľov a 

o činnosti výboru UOO STU v roku 2024. Je rozdelená na informácie o výsledkoch práce výboru UOO STU vo 

vzťahu k zamestnávateľovi STU a vo vzťahu k OZPŠaV ako vyššiemu orgánu a k ZOO na univerzitách na 

Slovensku. 

Programové ciele UOO STU na rok 2024 

1. Pripraviť a podpísať kolektívnu zmluvu na rok 2024. 

2. Sledovať dodržiavanie pracovnoprávnych predpisov a oprávnených požiadaviek zamestnancov STU. 

Presadzovať legislatívne úpravy v záujme zlepšenia spoločenského, sociálneho a materiálneho postavenia 

zamestnancov vysokých škôl. 

3. Naďalej prehlbovať informovanosť členov UOO STU cez webovú stránku odborov UOO a jej súčastí. 

4. Upevňovať postavenie odborov na STU a jej súčastiach úzkou spoluprácou s výkonnými zložkami 

a akademickými orgánmi STU a jednotlivých fakúlt, ako aj so zamestnaneckými radami FIIT STU, MTF 

STU a UP-ÚZ STU. 

5. Zaoberať sa členskou základňou odborovej organizácie s cieľom jej navýšenia a zároveň zvýšiť 

informovanosť o práci odborovej organizácie medzi zamestnancami STU. 

6. Pri kontrole zamestnávateľa v starostlivosti o bezpečnosť a ochranu zdravia pri práci venovať zvýšenú 

pozornosť práci komisií BOZP a OPP na jednotlivých súčastiach STU. 

7. Počas rokovaní výboru UOO naďalej si vymieňať skúseností z práce ZO na jednotlivých súčastiach STU 

a spolupracovať pri riešení vzniknutých problémov. 

8. Komunikovať a vymieňať si skúseností z práce odborových organizácií na iných vysokých školách s 

cieľom zlepšiť prácu UOO STU. 

9. Zapájať sa do akcií organizovaných vyššími odborovými orgánmi a transformovať výsledky OZPŠaV 

a ZVŠaPRO do činnosti UOO a ZOO na STU. 

10. Pravidelne aktualizovať komplexnú databázu členov odborov na STU na webovej stránke OZPŠaV. 

 

UOO STU pracovala v minulom roku v pôvodnom zložení. I naďalej ju tvorí 5 ZO: Odborové 

združenie zamestnancov FAD STU, Fakultná odborová organizácia FCHPT STU, Základná odborová 

organizácia pri FEI STU, Nezávislá odborová organizácia zamestnancov pri SvF STU a Fakultná 

odborová organizácia na SjF STU. Počet členov v jednotlivých ZO uvádzajú nižšie uvedené tabuľky 

spracované podľa štatistických hlásení k 30.9.2023 a 30.9.2024. 
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 2023 2024 

PZ PČ 
% org. 

v ZO 

% org. 

v rámci 

UOO 

UP PZ PČ 
% org. 

v ZO 

% org. 

v rámci 

UOO 

UP 

FAD 171 25 14.6 12.6 0 161 26 16,2 12.9 1 

FCHPT 402 96 23.9 48.2 5 375 98 26,1 48.5 5 

FEI 383 40 10.4 20.1 0 413 42 10,2 20.8 1 

SvF 410 26 6.3 13.1 2 458 25 5,5 12.4 41 

SjF 182 12 6.6 6.0 0 172 11 6,4 5.4 0 

Spolu 1548 199 12.9  7 1579 202 12,79 100 48 

PZ – počet zamestnancov, PČ – počet členov ZO, UP – počet členov platiacich udržiavací ČP 

 

UOO mala k 30.9.2023 199 členov z 1548 zamestnancov, čo je 12,9 % a k 30.9.2024 202 

členov z 1579 zamestnancov, čo je 12,8 % organizovanosť zo zamestnancov piatich fakúlt, na 

ktorých pracujú odborové organizácie. V roku 2024 v porovnaní s rokom 2023 došlo k nárastu 

počtu členov UOO STU o 3, ale pri náraste počtu zamestnancov na sledovaných fakultách došlo aj 

keď k malému ale predsa percentuálnemu poklesu. V poslednom období sa podarilo získať členov do 

odborovej organizácie už aj z mladšej generácie. Prejavilo sa to už napr. aj na zložení výborov ZOO. 

I napriek tejto pozitívnej skúsenosti, stále príchod mladých členov v podstate nahrádza 

odchádzajúcich, ale k nejakému podstatnému nárastu sa nevieme dopracovať. Počet členov platiacich 

udržiavací ČP stúpol na 48 v roku 2024. 

Práca UOO STU a následne jednotlivých ZOO na fakultách je riadená výborom UOO STU, 

ktorý tvoria vždy dvaja zástupcovia z jednotlivých ZOO, zvyčajne predseda výboru ZOO na fakultách 

a ďalší člen schválený výborom ZOO. Na zasadnutia výboru sú tiež prizývaní aj dvaja predsedovia 

zamestnaneckých rád – FIIT a MTF. 

Zloženie výboru UOO STU v roku 2023 bolo nasledovné: 

FAD:  Pavel Nahálka, Alžbeta Sopirová 

FCHPT:  Aleš Ház, Anna Ujhelyiová, 

FEI:  Alena Kozáková, Martin Florovič 

SvF:  Miloslav Štujber, Katarína Minarovičová 

SjF:  Ingrid Součková, Andrej Červeňan. 

Funkciu hospodárky UOO STU vykonávala i v roku 2024 Nadežda Hrašková z Odborového združenia 

zamestnancov FAD STU a predsedníčkou Revíznej komisie bola Iveta Čačková z Fakultnej odborovej 

organizácie na SjF STU. 

I. Plnenie bodov Programových cieľov UOO STU vo vzťahu k zamestnávateľovi STU 

1. Pripraviť a podpísať kolektívnu zmluvu na rok 2024. 

2. Sledovať dodržiavanie pracovnoprávnych predpisov a oprávnených požiadaviek zamestnancov STU. 

Presadzovať legislatívne úpravy v záujme zlepšenia spoločenského, sociálneho a materiálneho postavenia 

zamestnancov vysokých škôl. 
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4. Upevňovať postavenie odborov na STU a jej súčastiach úzkou spoluprácou s výkonnými zložkami 

a akademickými orgánmi STU a jednotlivých fakúlt, ako aj so zamestnaneckými radami FIIT STU, MTF 

STU a UP-ÚZ STU. 

6.  Pri kontrole zamestnávateľa v starostlivosti o bezpečnosť a ochranu zdravia pri práci venovať zvýšenú 

pozornosť práci komisií BOZP a OPP na jednotlivých súčastiach STU. 

 

9.2.2024 bola podpísaná Kolektívna zmluva STU pre rok 2024 rektorom STU Dr. h. c. prof. h. c. prof. 

Dr. Ing. Oliverom Moravčíkom a predsedníčkou výboru UOO A. Ujhelyiovou. 

Celé znenie zmluvy bolo zverejnené na webovej stránke UOO STU a na stránkach fakultných 

odborových organizácií. 

UOO STU a ZOO na fakultách sa podieľajú na plnení sociálnej politiky zamestnávateľa STU, ktoré bolo 

založené na podpísanej Kolektívnej zmluve pre rok 2024. I napriek zhoršujúcim sa finančným podmienkam na 

univerzite/univerzitách, v KZ STU sa nám darí zachovať dlhodobo niektoré zaujímavé benefity pre 

zamestnancov STU. Zároveň sa snažíme každý rok pri vyjednávaní novej KZ STU pre zamestnancov priniesť 

niečo nové. V roku 2024 to boli napríklad: 

- zvýšenie príspevku pri zastupovaní zamestnanca v robotníckych povolaniach zo 4 Eur na 10 eur; 

- poskytnutie odstupného vo výške jedného funkčného platu učiteľovi a výskumníkovi, ktorému sa skočil 

pracovný pomer na dobu určitú zo strany zamestnávateľa a ktorý pracoval na STU viac ako 10 rokov na 

základe reťazenia pracovného pomeru;  

- zvýšenie náhrady príjmu počas prvých desiatich dní PN o 5 %; 

- možnosť upraviť v špecifickom doplnku KZ STU 2024 príspevok na stravu zamestnanca na jednotlivých 

súčastiach STU; 

- zvýšil sa horný limit príspevkov zo sociálneho fondu vo viacerých prípadoch zo 700 na 1000 eur; 

- zvýšil sa aj príspevok na detskú rekreáciu, na zdravotnú pomôcku a pre darcov krvi na maximálne 100 eur; 

- upravilo sa čerpanie príspevku na štúdium zamestnancom STU, ktorí navštevujú Univerzitu tretieho veku na 

STU. 

Rok 2024 bol z pohľadu KZVS špecifický, keďže platnosť KZVS sa skončila 31.8.2024. Preto sme 

v septembri podpísali Doplnok číslo 1 ku KZ STU na rok 2024, ktorý zahŕňal všetky benefity vyplývajúce 

z neplatnej KZVS bez odchodného a odstupného. 

Chcem vyjadriť poďakovanie tak členom výboru UOO, predsedom Zamestnaneckých rád na MTF a FIIT 

ako aj rektorovi, kvestorovi a všetkým zamestnancom, ktorí sa akýmkoľvek spôsobom podieľali na príprave 

Kolektívnej zmluvy STU na rok 2024. 

ZÁROVEŇ VÁS CHCEM INFORMOVAŤ, ŽE DŇA 17.1.2025 BOL PREDLOŽENÝ NÁVRH KZ STU NA 

ROKY 2025 A 2026, DO KTORÉHO SME ZAHRNULI AJ NAVRHNUTÉ BENEFITY Z PRIPRAVOVANÉHO NÁVRHU 

KZVS NA ROKY 2025-2026 I NAPRIEK TOMU, ŽE TÁTO EŠTE NIE JE PODPÍSANÁ A PLATNÁ. UŽ 6.2.2025 

SME DOSTALI PRIPOMIENKY OD ZAMESTNÁVATEĽA. JE ICH VEĽMI VEĽA A VEĽKÁ VÄČŠINA SA TÝKA VECÍ, 

KTORÉ BOLI V KZ STU DOTERAZ NIEKOĽKO ROKOV STABILNÉ A BEZ PRIPOMIENOK. PRETO SA MUSÍME 
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VEĽMI DÔSLEDNE TÝMITO PRIPOMIENKAMI ZAOBERAŤ A PRIPRAVIŤ K NIM NAŠE STANOVISKO. DISKUSIU 

K TÝMTO MATERIÁLOM MÁME NAPLÁNOVANÚ NA 17.2.2025. NÁSLEDNE BUDE STANOVISKO VÝBORU 

UOO STU ODOVZDANÉ REKTOROVI STU S POŽIADAVKOU NA STANOVENIE TERMÍNU NA SPOLOČNÉ 

KOLEKTÍVNE VYJEDNÁVANIE, KDE BY SME SI MALI VYJASNIŤ BODY, V KTORÝCH SA ROZCHÁDZAME. 

DÚFAME, ŽE SA DOPRACUJEME K DOHODE V KRÁTKOM ČASE, ABY SME KOLEKTÍVNU ZMLUVU STU NA 

ROKY 2025 A 2026 PODPÍSALI ČO NAJSKÔR I S BENEFITMI ZO ZATIAĽ NEPODPÍSANEJ KZVS. 

V roku 2023 a 2024 pripravoval nový Pracovný poriadok pre zamestnancov STU, do ktorého mali byť 

zahrnuté niektoré benefity vyplývajúce z novej legislatívy. Po prípravných fázach procesu tvorby nového 

Pracovného poriadku pre zamestnancov STU sme na výbore UOO STU predložený návrh PP prerokovali 

a schválili. Následne bol tento návrh schválený v AS STU 28.2.2024 a je platný od 1.3.2024. 

Členovia výboru UOO i výborov ZOO sa podieľali na plnení záväzkov vyplývajúcich z legislatívnych 

zmien a ich transformácii do predpisov STU, na plnení záväzkov vyplývajúcich z KZ STU, ktoré sa týkajú 

zamestnancov a ktoré si vyžadujú ich účasť pri riešení. Svojimi radami, ako aj sprostredkovaním právnika 

OZPŠaV, sa snažili pomôcť najmä členom odborov pri riešení ich pracovnoprávnych problémov, ak boli 

požiadaní členmi odborovej organizácie. 

Čo sa týka plnenia bodu Programových cieľov UOO STU na rok 2024 z oblasti BOZP a POO musím 

konštatovať mierne zlepšenie v oblasti prerokovávania správ v komisiách BOZP a OPP na jednotlivých 

súčastiach STU, ale je potrebné v tejto oblasti zvýšiť naše úsilie o nápravu. 

II. Vzťah zamestnanci STU, UOO STU a členovia UOO STU 

2. Naďalej prehlbovať informovanosť členov UOO STU cez webovú stránku odborov UOO a jej súčastí. 

5. Zaoberať sa členskou základňou odborovej organizácie s cieľom jej navýšenia a zároveň zvýšiť 

informovanosť o práci odborovej organizácie medzi zamestnancami STU. 

7. Počas rokovaní výboru UOO naďalej si vymieňať skúseností z práce ZO na jednotlivých súčastiach STU 

a spolupracovať pri riešení vzniknutých problémov. 

 

Body týchto úloh sa členovia výboru UOO napĺňajú napríklad nasledovným spôsobom: 

- počas celého roka 2024 sme sa snažili pravidelne zverejňovať na webových stránkach odborov STU i ZOO 

zápisnice zo zasadnutí výboru UOO i výborov ZOO na fakultách, všetky materiály z konania konferencie 

v roku 2024, KZ STU i Špecifické doplnky ku KZ STU a KZVS, 

- na zasadnutiach výboru UOO STU sa zúčastňujú aj predsedovia zamestnaneckých rád MTF a FIIT (MTF – 

Jozef Bílik, FIIT – Dominik Gozora), 

- predsedníčka výboru UOO STU sa pravidelne zúčastňuje na rokovaniach KR STU a následne o výsledkoch 

z nich informuje na zasadaniach V UOO STU, 

- prerokovávame a prípadne schvaľujeme materiály, o ktoré požiada zamestnávateľ a sú potrebné prerokovať 

zo Zákonníka práce. 
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III. Vzťah UOO STU, členovia UOO STU, OZPŠaV, ZVŠaPRO a ZOO pri univerzitách v SR 

8. Komunikovať a vymieňať si skúsenosti z práce odborových organizácií na iných vysokých školách s 

cieľom zlepšiť prácu UOO STU. 

9. Zapájať sa do akcií organizovaných vyššími odborovými orgánmi a transformovať výsledky OZPŠaV 

a ZVŠaPRO do činnosti UOO a ZOO na STU. 

10. Pravidelne aktualizovať komplexnú databázu členov odborov na STU na webovej stránke OZPŠaV. 

 

Plnenie: 

- 23.-25. 10. 2024 sa M. Štujber, M. Florovič, A. Červeňan a A. Ujhelyiová zúčastnili na zasadnutí Pléna 

ZVŠaPRO v RZ Crocus v Kežmarských Žľaboch, 

- A. Ujhelyiová sa pravidelne zúčastňovala na zasadnutí výboru ZVŠaPRO a zasadnutí Rady OZPŠaV, 

- databázu v rámci OZPŠaV sme aktualizovali v septembri 2024 pri vypracovávaní štatistiky, kde sme vložili 

aj pracovné mailové adresy. Naďalej pravidelne databázu aktualizujeme. 

 

Vážení hostia, vážení delegáti, záverom je možné konštatovať, že Univerzitná odborová organizácia STU 

v roku 2024 pracovala kontinuálne v nastavenom režime z prechádzajúcich rokov. Vďaka za to patrí všetkým 

členom výboru UOO STU, funkcionárom základných organizácií, mnohým radovým členom, pomocnej ruke 

vyšších odborových orgánov ako i ústretovosti vedenia STU. 

 

V Bratislave 13.2.2025     doc. Ing. Anna Ujhelyiová, PhD. 

        predsedníčka výboru UOO STU 
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Príloha č.2 

 

Programové ciele UOO STU na rok 2025 

Vzťah zamestnávateľ STU a UOO STU 

1. Pripraviť a podpísať kolektívnu zmluvu na roky 2025-2026. 

2. Sledovať dodržiavanie pracovnoprávnych predpisov a oprávnených požiadaviek zamestnancov 

STU. Presadzovať legislatívne úpravy v záujme zlepšenia spoločenského, sociálneho 

a materiálneho postavenia zamestnancov vysokých škôl. 

3. Pri kontrole zamestnávateľa v starostlivosti o bezpečnosť a ochranu zdravia pri práci venovať 

zvýšenú pozornosť práci komisií BOZP a OPP na jednotlivých súčastiach STU. 

4. Upevňovať postavenie odborov na STU a jej súčastiach úzkou spoluprácou s výkonnými 

zložkami a akademickými orgánmi STU a jednotlivých fakúlt, ako aj so zamestnaneckými radami 

FIIT STU, MTF STU a UP-ÚZ STU. 

 

Vzťah zamestnanci STU, UOO STU a členovia UOO STU 

5. Počas rokovaní výboru UOO si naďalej vymieňať skúseností z práce ZO na jednotlivých 

súčastiach STU a spolupracovať pri riešení vzniknutých problémov. 

6. Naďalej prehlbovať informovanosť členov UOO STU cez webovú stránku odborov UOO a jej 

súčastí. 

7. Zaoberať sa členskou základňou odborovej organizácie s cieľom jej navýšenia a zároveň zvýšiť 

informovanosť o práci odborovej organizácie medzi zamestnancami STU. 

 

Vzťah UOO STU, členovia UOO STU, OZPŠaV, ZVŠaPRO a ZOO pri univerzitách v SR 

8. Zapájať sa do akcií organizovaných vyššími odborovými orgánmi a transformovať výsledky 

OZPŠaV a ZVŠaPRO do činnosti UOO a ZOO na STU. 

9. Pravidelne aktualizovať komplexnú databázu členov odborov na STU na webovej stránke 

OZPŠaV. 

10. Komunikovať a vymieňať si skúseností z práce odborových organizácií na iných vysokých 

školách s cieľom zlepšiť prácu UOO STU. 
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Príloha č.3 

Rozhodnutia z konferencie UOO STU konanej 13.2.2025, 13,00 hod. na FCHPT 

STU v Bratislave 

Konferencia Univerzitnej odborovej organizácie STU v Bratislave 

a) berie na vedomie 

1. Správu mandátovej komisie o účasti delegátov na konferencii UOO STU 

2. Správu revíznej komisie UOO STU za rok 2024 

3. Diskusné príspevky hostí a delegátov konferencie menovite: 

− Ing. Miloslava Štujbera 

− MUDr. Alexandra Kurtanského, PhD. 

− Ing. Viery Illeovej, PhD. 

− doc. Ing. Jozefa Bílika, PhD. 

− kvestora doc. Ing. Mikuláša Bitteru, PhD. 

 

b) schvaľuje 

1. Správu o plnení rozhodnutí minulej konferencie UOO STU a o činnosti výboru UOO 

STU za rok 2024 

2. Programové ciele UOO na rok 2025 v predloženom znení 

3. Správu o hospodárení výboru UOO STU za rok 2024 a hodnotenie plnenia rozpočtu za 

rok 2024 v predloženom znení 

4. Návrh rozpočtu UOO STU na rok 2025 v predloženom znení 

 

c) ukladá výboru UOO STU 

1. zabezpečiť plnenie Programových cieľov UOO STU na rok 2025 

2. zaoberať sa pripomienkami, ktoré vzišli z diskusie delegátov konferencie, najmä: 

a) delegovať požiadavku na Ing. P. Ondeka, aby podpis KZVS podpísal 

v zmysle, že stará KZVS bude platiť do podpísania novej KZVS; 

b) overiť, prečo niektorí členovia nedostali aktualizovaný digitálny preukaz; 

c) navrhnúť možnosť premenovania Slovanskej ulice na ulicu Valónsku. 

 

 

 


